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Tid:   Fredag 24 november, klockan 15.00-16.30  
Plats: via Zoom  
  

  
Agenda  
  

1. Mötet öppnades av Wietze. 
 

2. Dagordningen godkändes. 
 

3. Björn valdes till sekreterare och Anna till justerare.  
 

4. Protokollet från förra mötet diskuterades och lades till handlingarna. 
 

5. Styrelsen beslutade att adjungera Sara Sigsjö som ledamot fram till årsmötet 2024. 
 

6. Allmän avstämning: 



Taher rapporterade från senaste mötet i KFU: 1. Det finns ett förslag från biblioteket 
att publicera avhandlingar under creative common license. Detta är viktigt för 
upphovsrätt och bättre spridning. Potentiella nackdelar är att det är oåterkalleligt och 
att större noggrannhet med var bilder kommer ifrån krävs. 2. KFU diskuterade också 
vilka typer av delarbeten som kan ingå i avhandlingar, tex möjlighet att ta med 
metoder och klinisk studiedesign. 3. Diskussionerna om användning av AI för kappan 
fortsatte. En mall för deklaration i kappan om AI-användning har tagits fram. 
Björn raporterade från senaste mötet i KF: Även här diskuterades användning av AI. 
KF diskuterade också KIs arbete för att gå över till öppna data, och internationella 
samarbeten i frågan tex med EOSC. KF fortsatte också en pågående diskussion om hur 
myndighetskapitalet ska användas, beslut fattas i januari.. 
Annica rapporterade från senaste mötet i KU: Dimensioneringen av utbildningarna när 
resurserna minskas diskuterades. Dessutom diskuterades en utbrytning av fristående 
kurser. Projekt på UoL angående AI i undervisning, och hur det ska användas, och ett 
nytt projekt om digitaliserad undervisning. Enkäter planeras.  
Wietze rapporterade från ett samverkansmöte om omställningsmedel: Medlen minskar,  
och arbetsgivare och fack har beslutat om en ny plan. Planen inkuderar en särskild 
beredningsgrupp för ansökningar, och tydligare riktlinjer.  
Wietze rapporterade också från förhandlingen av doktorandstegen: Förhandlingarna 
har gått trögt och arbetsgivaren har ett budgettak. Styrelsen diskuterade möjligheten 
att gå med på detta. 
Annica rapporterade från ett möte mellan huvudskyddsombud och fack: BioNut, En 
ny riskanalys görs angående BioNut. En ökning av friskvårdsbidraget har föreslagits 
och en diskussion om finansieringen av bidraget pågår. Hanteringen av elsparkcyklar 
diskuterades, inklusive plats för uppställning och laddning. Bättre samordning av IT-
stöd på KI diskuterades. 
Wietze rapporterade från sammangåendet BioNut-MedH: BioNut ligger efter MedH 
vad gäller information till medarbetarna. En förlängning av kontraktet för prefekten på 
MedH har föreslagits. SACO-S styrelse ser hellre ett omtag med ny prefekt för den 
nya institutionen.  
 

7. Platsombudsmöten: Inget nytt att rapportera. Frågan kommer att tas upp på nästa 
möte. 
 

8. Övriga frågor: 1. Taher: MBB har försökt tvinga en SULF-ansluten postdoc på MBB, 
att träffa psykolog. Taher, skyddsombudet och HR har diskuterat frågan. MBB 
backade efter påtryckning.  
Styrelsen diskuterade vem äger data som producerats under en postdoc efter avslutatd 
anställning. Detta behöver undersökas ytterligare.   
Nästa styrelsemöte kommer att ske 15/12 fysiskt med middag efteråt. Rum 718 i Aula 
Medica är bokat.  
En ny SULF-förening på KI har bildats, och en styrelse har valts på ett första årsmöte.  
Annica tog upp ett ärende på Labmed angående långvariga arbetsmiljöproblem för en 
medlem. Diskussioner pågår, men går just nu inte framåt. 
 
 

9. Mötet avslutades 
 



 
 
 
 
Björn Andersson  Anna Karlsson 
Sekreterare   Justerare 
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